
Z Á P I S N I C A 
ZO ZASADNUTIA  OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA VO VEĽKOM ČEPČÍNE, 

KONANÉHO DŇA 17.02.2023. 
 

Prítomní poslanci: Stanislav Chvojka, Mgr. Magdaléna Zelienková, Jozef Výboch, Elena 

Chvojková, Michal Krupár 

 

Ďalej prítomní: Jana Boďová 

 
Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvorila a viedla starostka obce  p. Jana Boďová. 

Privítala prítomných. Na zasadnutí bolo prítomných 5 poslancov/ z 5. Starostka obce 

vyhlásila, že OZ je spôsobilé rokovať a je uznášaniaschopné. 

      Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Magdaléna Zelienková 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí   Stanislav Chvojka a Jozef Výboch.  

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 23/A/2023 berie na vedomie          

zapisovateľku Mgr. Magdalénu Zelienkovú a overovateľov zápisnice Stanislava Chvojku 

a Jozefa Výbocha. 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí Michal Krupár a Elena Chvojková. 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 24/B/2023 schvaľuje návrhovú 

komisiu v zložení Michal Krupár a Elena Chvojková. 

 

Návrh programu rokovania: 

 

1. Kontrola uznesenia.  

2. Čerpanie rozpočtu k 31.12.2022. 

3. Rozpočtové opatrenie. 

4. Správa kontrolnej činnosti HK za rok 2022. 

5. Zmluva o hlavnom kotrolórovi. 

6. Voľba členov zriadených komisií pri OZ.  

7. Poslanecké obvody. 

8. PHSR na roky 2023-2030. 

9. Odpady-informácie (zhrnutie roku 2022, výpočet miery vytriedenia za rok 2022, 

porovnanie s rokom 2021). 

10. Informácie, organizačné otázky (naplánovať akcie, parkovanie na miestnych 

komunikáciách a verejných priestranstvách ai.).  

11. Rôzne. 

12. Diskusia.  

13. Záver. 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 25/2023 schvaľuje program 

rokovania zasadnutia obecného zastupiteľstva.   

 

1. Kontrola uznesenia.  

Starostka obce konštatovala, že uznesenie je splnené.  

 
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 26/2023 berie na vedomie 

kontrolu uznesenia.  

 

 



2. Čerpanie rozpočtu k 31.12.2022. 

  

Starostka obce predložila poslancom čerpanie rozpočtu k 31.12.2022. Z materiálu 

vyplýva, že naša obec v roku 2022 hospodárila s príjmami vo výške 94.552,09 € 

a výdavky v roku 2022 predstavovali 90.384,52 €. V príjmovej časti sú zahrnuté 

účelové financie na Referendum a mylná platba, ktorej časť budeme vracať v roku 

2023 určená na odmenu zamestnancov vo verejnej správe.  Materiál je zverejnený 

na našej stránke.  
 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 27/2023 berie na vedomie 

čerpanie rozpočtu k 31.12.2022.  

 

3. Rozpočtové opatrenie. 

 
       Starostka predložila poslancom Rozpočtové opatrenie č. 03/2022, kde ide o úpravu rozpočtu 

vo výdavkovej ako aj v príjmovej časti o financie na Referendum 2023 a prostriedky na odmeny 

na prenesený výkon štátnej správy.   
  
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 28/2023 berie na vedomie 

Rozpočtové opatrenie č. 03/2022. 

 

4. Správa o kontrolnej činnosti HK obce na rok 2022. 

 
      Správu o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022 predložila prítomným starostka 

obce. Správu vypracovala hlavná kontrolórka Ing. Janka Jesenská. Nik z prítomných nemal 

pripomienky ani námietky. Správa tvorí prílohu zápisnice.  

5 prítomných poslancov OZ hlasovaním 5/ZA a uznesením  č.29/2023 berie na vedomie Správu 

o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022.   

  

5. Zmluva o hlavnom kontrolórovi.  

Starostka predložila poslancom novú Zmluvu o hlavnom kontrolórovi. Dôvodom 

zmeny Zmluvy  je doplnenie  o obec Diaková a HK rozviazala zmluvu s obcou 

Lipovec.  

 

5 prítomných poslancov OZ hlasovaním 5/ZA a uznesením č.  30/2023 schvaľuje  Zmluvu HK 

viacerých obcí na úseku výkonu kontrolnej činnosti-zmena účastníkov zmluvy. 

  

6. Voľba členov zriadených komisií pri OZ.  

 

Na ustanovujúcom OZ dňa 25.11.2022 boli zriadené komisie. Do dnešného dňa 

mali predsedovia podať návrhy na doplnenie ich členov.   

 

A/ finančná komisia 
 

predseda komisie:  Mgr. Magdaléna Zelienková 

Návrh na členov finančnej komisie: Ing. Dominika Fobelová 
                      

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 31/2023 schvaľuje členku 

finančnej komisie pre volebné obdobie 2022 – 2026. 
 



B/ Kultúrno-spoločenská komisia 
 

predseda komisie: Elena Chvojková 
návrh členov kultúrno-spoločenskej komisie: Mgr. Zelienková Magdaléna, Stanislav 
Chvojka, Margita Cisárová, Patrícia Šoučíková 
 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 32/2023 schvaľuje členov 

kultúrno-spoločenskej komisie  pre volebné obdobie 2022 – 2026. 
 

C/ Komisia  športu a práce s mládežou 
 

predseda komisie: Jozef Výboch 

návrh na členov komisie športu a práce s mládežou: Michal Krupár, Maroš Štancel 
 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 33/2023 schvaľuje členov 

komisie športu a práce s mládežou pre  volebné obdobie 2022 – 2026. 
 

D/ Komisia sociálna, životného prostredia, výstavby a verejného poriadku 
 

predseda komisie: Michal Krupár 
návrh na členov komisie sociálnej, životného prostredia, výstavby 
a verejného poriadku: Ondrej Fobel, Peter Záborský 

 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 34/2023 schvaľuje členov komisie 

sociálnej, životného prostredia, výstavby a verejného poriadku pre volebné obdobie 2022 – 

2026. 
 

7. Poslanecké obvody. 
 Starostka navrhla poslancom, aby každý poslanec mal na starosti určitý počet občanov 

(domácností), cca 15-17. Vzniklo by 5 obvodov.   

Starostka  predložila poslancom zoznam  rozdelenia jednotlivých súpisných čísel. Rozpis 

v prílohe.  
 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 35/2023 schvaľuje poslanecké 

obvody.     
 

8. Návrh PHSR. 
 

Návrh PHSR na roky 2023-2030 vypracoval RNDr. Radomír Babiak, PhD.  v spolupráci so 

starostkou. Materiál je rozsiahly a obsahuje 71 strán.  

Stručný obsah PHSR-tvoria ho nasledovné časti:  

Úvod 

Analytická časť-história obce, poloha, informácie o životnom prostredí, pohybe obyvateľstva, 

štruktúre obyvateľstva, domový a bytový fond, dopravná infraštruktúra, zdravotníctvo, 

školstvo, hospodárske pomery, analýza vonkajšieho prostredia (štrukturálne fondy, členstvo 

obce v organizáciách, SEEP analýza), zhodnotenie súčasného stavu. 

Strategická časť-vízie a hlavný cieľ obce. 

Programová časť-opatrenia, projekty. 

Realizačná časť-akčný plán obce, komunikačná stratégia, monitorovanie a hodnotenie. 

Finančná časť 

Záver a zoznam príloh. 

PHSR obsahuje grafy, porovnania, tabuľky, mapy.  

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 36/2023 schvaľuje Plán 

hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Veľký Čepčín na roky 2023 – 2030.  



 

9. Odpady-informácie.  

Starostka obce predložila poslancom informácie o odpadoch za uplynulý rok.  

Percento vytriedenia je vyrátané na 44,2798%. Pre porovnanie s rokom 2021 to 

bolo 44,216%.  

Potrebujeme znížiť hlavne podiel zmesového a objemového odpadu. Tento odpad 

v roku 2021 predstavoval 35,62 t. V roku 2022 ..... 31,89 t, čo je cca o 4 t menej 

a to nás „zachránilo“ pri výpočte percenta vytriedenosti. V roku 2021 sme 

odovzdali 28,234 t vyseparovaného odpadu a v roku 2022 to bolo 25,3424 t, čo je 

o cca 3 t menej. Určite to spôsobilo zálohovanie, ale aj tak musíme pôsobiť na 

občanov, aby triedili viac. Stále veľa odpadu končí v smetných nádobách. Už 

tento rok mal byť v platnosti nový zákon, ale platnosť bola odložená na rok 2024. 

Neviem ako sa to bude riešiť u nás malých obcí, ale podstata je tá, že všetok 

komunálny (zmesový a objemový) odpad by mal ísť ešte na vytriedenie. Obce si 

majú zabezpečiť triediace linky. Takáto linka je pre nás najbližšie v Ružomberku. 

Takže my by sme mali zvážať nie na Hornú Štubňu, ale do Ružomberu. Tam sa 

odpad vytriedi a ide do spaľovne na zhodnotenie. Zbytok, ktorý už nejde vytriediť 

a nie je možné už inak zhodnotiť  by sa vrátil na skládku na Hornú Štubňu. 

Skvelé, nie? Niekomu nevadí tzv. uhlíková stopa, pri prevozoch, ale aspoň 

splníme kvótu vytriedenia. Veľkú poradu VEPOSu máme v marci, uvidíme, čo sa 

dozvieme, ako budeme postupovať a čo to bude hlavne stáť. Neviem ako sa toto 

vysvetlí občanom, že aj keď triedia, ceny  poplatkov za odpady stále rastú 

a neklesajú ako to bolo prezentované v TV.  

Ešte jedna perlička: Pri kontrole čerpania rozpočtu som zistila, že Environdond 

nám neposlal príspevok podľa §7 ods. 1 písm b) zákona č. 329/2018 Z.z. 

o poplatkoch za uloženie odpadov a o zmene a doplnení zákona č. 587/2004 Z.z. 

o Environmentálnom fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znp., 

o ktorý sme požiadali. Najprv nám v apríli prišiel list, že nám schvaľujú 769,94 €, 

ktoré nám mali byť zaslané na náš účet. Čudovala som sa, že tak veľa ale potešilo 

ma to. Nakoniec nám neposlali nič. V januári a februári som volala na enviro a až 

vo štvrtok nám bola doručená odpoveď, že dostaneme 175,30 €, lebo suma 769,94 

€ bola určená pre Malý Čepčín. Neviem aký neporiadok tam majú, ale aby sa toto 

stalo je trochu smiešne. Keby som sa nebola ozvala, tak by sme nedostali ani tých 

175,30 €.    

Ešte informácia o príjmoch a výdavkoch za KO v roku 2022. 

Príjmy za KO: 4628,49 € 

Výdavky: 5296,66 € 

Rozdiel: 668,17 € 

Aj keby sme použili tých 175,30 € z Enviro, tak stále sme do mínusu: 492,87 €.  

A to musím pripomenúť, že z VKK sme s Jankou a Stanom vyberali odpady, ktoré 

sa dajú dať do separu. Určite sme vybrali za rok minimálne pol VKK. Preto 

chcem poprosiť aj Vás poslancov, keď budete mať triedený odpad, pozrite do 

kontajnera a ak sa dá, povyberajte odpad, ktorý sa dá do separu.  

Už som chcela urobiť tak, že zberný dvor bude zatvorený, ale na druhej strane je 

tam aj kontajner na šatstvo a, kovy a sklo. Takže zatvoriť sa to nedá. Viem, že 

napr. na Budiši majú plachtu a prekrývajú objemový VKK, ale to tiež 

nepovažujem za riešenie u nás. Občan, keď už raz donesie odpad, tak ho nechá 

pri kontajneri.  



Keď chodíte na prechádzky smerom na cintorín, všímajte si aj zberné nádoby na 

plastové sviečky. Ja, keď som na cintoríne, vyberáme ešte aj z kontajnera 

a dávam do nádob. A ak si všimnete, že nádoby sú plné oznámte to Stanovi alebo 

mne, prípadne to doneste do zberného dvora.  

 

Takmer po 5 mesiacoch musím konštatovať, že naozaj chýba nejaký človek, ktorý 

by mal na starosti hlavne všetko, čo sa týka odpadov, tento rok Janka Zuzulová 

spravila ešte aj výkazy za odpady, čím mi veľmi pomohla. Je to naozaj náročné.  

 
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 37/2023 berie na vedomie 

informácie starostky o odpadoch.  
 

10. Informácie, organizačné otázky 

 

A)  18.2.2023 sa uskutoční tradičný pochod masiek, karneval a fašiangová 

zábava. Akciu (okrem karnevalu) organizuje DHZ O. Starostka požiadala 

organizátorov, aby dohliadali hlavne na bezpečnosť a tiež na poriadok 

v priestoroch KD.  

B) Vecné ceny do tomboly boli zakúpené v hodnote 25,97 €  a odovzdané 

predsedovi DHZ O.  

C) na karneval pre deti boli zakúpené džúsy, croissant a banány. Pre deti budú 

pripravené hry a súťaže. Začiatok karnevalu o 16,00  do 18,00 hod.  

D) Začiatkom januára 2023 prišli nové zálohové faktúry za elektrinu. Boli dosť 

znepokojujúce, ale cca o dva týždne prišli opravné faktúry. Je to stále nárast, ale 

určite menej ako prvé faktúry. Sumy sú za rok 2023, ktoré sú splatné v dvoch 

splátkach. 1.platba ide 15.2.2023 a druhá 15.8.2023. 

 

 Rok 2022 1.faktúry 

v roku 2023 

Rozdiel 

oproti 

roku 2022 

Opravné 

faktúry 2023 

Rozdiel 

oproti 

roku 2022 

KD 566 € 1.846 €  892 € 326 € 

VO 986 € 3.782 €  1.730 € 744 € 

PZ 152 € 428 €  248 € 96 € 

Spolu 1.704 € 6.056 € 4.352 € 2.870 € 1.166 € 

 

  Čo sa týka plynu, tam nám boli zálohové platby vypočítané vo výške 2.525 €, čo  

predstavuje nárast oproti roku 2022 o 1.145 €.  

Takže len na energiách nám stúpli náklady o 2.311 €.  

Preto aj z tohto dôvodu navrhujem zvážiť akcie, hlavne tie, ktoré sa konajú 

v zimnom období v sále.  

Návrh na zrušenie nasledovných akcií:  

1. veľkonočný stolno-tenisový turnaj 

    Dôvod: nízka účasť a vykurovanie sály 

2. Deň matiek a Deň otcov 

    Dôvod: nízka účasť a vysoké náklady na realizáciu akcie 

3. MDD 

    Dôvod: akciu zlúčiť s rozlúčkou s prázdninami, vítaním prváčikov a Vatrou 

 



Iné návrhy: Poslanci s návrhom na zrušenie vyššie uvedených akcií súhlasili 

a navrhli nasledovné riešenie:  

 

V roku 2023 pripraviť tieto akcie:  

 

1. Stavanie mája – za pomoci členov DHZ O, 30.4.2023 

2. Ostatné akcie zlúčiť do jednej akcie s názvom „Deň rodiny“. Akciu pripraviť aj 

s občerstvením a súťažami pre deti a rodičov. Termín môže byť 1.9. (piatok) alebo 

2.9.2023 (sobota). 

3. Posedenie s jubilantmi – máme štyroch jubilantov (mohlo by sa to uskutočniť 

v zasadačke na jeseň) 

4. Uvítanie novonarodených detí (zatiaľ dve deti) – niekedy v letných mesiacoch. 

5. Poukazy pre dôchodcov - október 

6. Mikuláš – 9.12.2023 

 
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 38/2023 berie na vedomie 

informácie starostky o energiách. 

 
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 39/2023 schvaľuje nasledovné 

akcie, ktoré sa uskutočnia v roku 2023: stavanie mája, „Deň rodiny“, uvítanie 

novonarodených detí, posedenie jubilantov, poukazy pre dôchodcov,“ Mikuláš“. 

 

E) Kronika - ako zabezpečiť a hlavne kým, kto by ju zaktualizoval. Posledný zápis 

v kronike je za rok 2005. Roky 2006 – 2012 sú spracované, ale nie sú zapísané. 

Tieto roky treba odkontrolovať a zapísať do kroniky. Ostatné roky nie sú ani 

spracované. Podklady pre spracovanie máme. Treba určiť sumu, odmenu za 

stranu, alebo rok. Doteraz bolo za spracovanie a zapísanie do kroniky za 1 rok – 

30 €. 

Návrhy:  

Kto bude robiť kronikára a jeho odmenu dohodneme na budúcom zasadnutí OZ. 

Mgr. Zelienková sa ponúkla na ručné prepisovanie záznamov do Kroniky.  

 
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 40/2023 schvaľuje presunutie 

témy „Kronika“ na nasledujúce zasadnutie OZ, ktoré sa uskutoční 19.5.2023. 

 

F) Boli zakúpené zábrany proti vtákom, ktoré bude treba umiestniť na okná KD. 

Po namontovaní urobíme brigádu na upratovanie KD (umývanie okien, 

vyčistenie).  
 

Zodpovedný: S.Chvojka 

Termín realizácie: do 15.apríla 2023 
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 41/2023 ukladá p. Stanislavovi 

Chvojkovi zrealizovať do 15.4.2023 umiestnenie zábran proti vtákom na oknách KD.  
 

G) parkovanie na verejných priestranstvách. M.Krupár mal obehnúť všetkých, čo 

parkujú mimo svojej nehnuteľnosti.  

Pripravíme leták a ten sa roznesie do každej domácnosti. 

VZN o parkovaní (vzor Blatnica) – tu by museli byť osadené dopravné značky na 

zákaz státia a vytvorenie zón, kde sa parkovať môže. Najprv by sa musel 



vypracovať pasport dopravného značenia, odobriť a spolupracovať pri tom 

s dopravným inšpektorátom.  

Pripraviť oznam a poučenie o neparkovaní.  

Zodpovedný: Michal Krupár 

Termín: do 17.05.2023 
5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 42/2023 ukladá p. Michalovi 

Krupárovi pripraviť oznam o neparkovaní osobných aut na verejných priestranstvách 

a rozniesť občanom. Termín do 17.5.2023.  
 

11. Rôzne: 
 

A) Starostka informovala  poslancov o uskutočnenej protestnej akcii „Obciam 

a mestám zhasína nádej“, ktorá sa uskutočnila 30.1.2023 v čase od 19,00 hod. do 

19,30 hod. vypnutím verejného osvetlenia. Zapojila sa aj naša obec.  Ďalšia 

protestná akcia je naplánovaná na 22.2.2023 v Bratislave. Iniciátorom sú 

Kysucké obce a mestá. Samosprávy sú dlhodobo nedoceňované a všetka 

zodpovednosť sa hádže na jej plecia. 

Protestná akcia sa bude niesť pod názvom:   
„Kto škodí mestám a obciam, škodí ľuďom!“ 

deň: 22. február 2023  

čas začatia: 11,00 hod. 

miesto konania: Zámocká pri Hradnom múre, 811 06 Bratislava – pred NR SR 

parkovanie: Parkovisko INCHEBA, Viedenská cesta 3, 851 01 Bratislava 

Parkovné vo výške 50 eur - platí sa pri stráženom vstupe na parkovisku. 

Počet autobusov nahláste na email miriam.szeifova@zmos.sk. 
V pondelok 20. februára 2023 Vám k protestu budú zaslané ďalšie materiály.  
 

Stále viac sa hovorí o zlučovaní obcí. Aj pán minister hospodárstva nevidí žiadny 

problém v tom, že rastú energie a obce to nezvládajú platiť. Obce vraj majú 

viacero možností-môžu si zobrať úver, majú zvýšiť dane a poplatky (tak ako to 

robí štát) alebo sa môžu zlúčiť s väčšou obcou.   

B) GDPR-zodpovedná osoba: starostka uzavrela zmluvu s firmou Top privacy, 

s.r.o. Obec bude za tieto služby platiť 30 € mesačne. Je to veľmi dobrá cena, napr. 

Bodorová platí 118 € mesačne (majú v tom aj  kybernetickú bezpečnosť). Nám 

firma pripravila celý materiál, a tiež bolo starostke vysvetlené čo všetko môže od 

ich služieb očakávať. Budú zastrešovať aj zákon č. 211/2000 Z.z. o slobode 

k informáciám, budú poskytovať konzultácie v prípade nezrovnalostí, kontrolovať 

obecnú stránku z pohľadu GDPR, vypracovávať smernice pri voľbách, raz ročne 

stretnutie a oboznámenie s novelizáciami a zmenami v zákone, aktualizácie 

a pod. Napr. starostka bola upozornená na to, aby sa do pamätnej knihy 

neotláčali prsty prvákov, nezverejňovali sa dátumy narodenia pri uvítaní detí, pri 

jubilantoch, pozor na fotografie z obecných akcií v mobile, pozor pri pozvánkach 

(použitie databázy, ktorá slúži obci a nie komisii). Čo sa týka napr. programu 

Virtuáílny cintorín, tam si máme dať pozor pri fotení náhrobných kameňov, aby 

nebol viditeľný žijúci človek (pri nežijúcich to už zákon upravil). 

S týmto súvisí aj uzatvorenie zmluvy o BOZP. Bol oslovený p. Herčut, ktorý 

návrh zmluvy pripraví a urobí aj povinné školenie. Tam sa zúčastnia aj hasiči 

a oboznámi nás s náležitosťami pri vykonávaní preventívnych protipožiarnych 

prehliadok.  Preškolenie členov DHZ O, ktorí budú vykonávať preventívne 

prehliadky komínov a vykurovacích telies môže vykonať aj Ing. Kubeš.  

mailto:miriam.szeifova@zmos.sk


 

C) 11.3.2023 sa uskutoční XXV. Ples samosprávy  Turca, v kultúrnom dome v Košťanoch 

nad Turcom. 

Cena vstupenky je 40,00 €/osoba.  

Vstupenky sa môžu predbežne objednávať v Kancelárií ZMOT, ale zakupovať až od 16. 

februára 2023. V cene vstupenky je zahrnuté : prípitok, večera, občerstvenie , vstupenka je 

zlosovateľná.    

Do tanca budú  hrať  hudby    „Promis“  a „Cimbalová muzika Tomáša Uličného“. 

Ak máte záujem o túto akciu, dajte mi vedieť, aby som mohla zabezpečiť 

vstupenky.  

D) DEUS, ktorý nám poskytol PC+tlačiarne, nás informoval o možnosti získania 

novej výpočtovej techniky. Musíme mať podpísanú zmluvu o prevode výpočtovej 

techniky (máme) a vysporiadané všetky záväzky za využívanie IS DCOM 

(máme). Takže v priebehu marca 2023 by sme mali dostať nové notebooky (s 

potrebným vybavením), tlačiarne (aj pre tlač štítkov, obálok, čítačku čiarových 

kódov a QR kódov, externý hard disk). Čo je super, pretože tieto staré počítače sú 

už veľmi pomalé a trvá strašne dlho kým sa rozbehnú.  

E) Optika-posledná informácia od p. Morica bola, že pošle technikov na obhliadku 

a hneď ako to počasie dovolí to zrealizujú. Dnes som mu volala, ale nezodvihol. 

Budem to riešiť s riaditeľom p. Trpišom.  
 

5 prítomných poslancov OZ hlasovalo  5/ZA a uznesením č. 43/2023 berie na vedomie 

informácie starostky obce podané v bode 11. 
 

12. Diskusia :  
 

V diskusii nevystúpil nik, pretože sa diskutovalo k jednotlivým bodom priebežne.  
 

13. Záver.  Zasadnutie ukončila starostka obce a poďakovala všetkým za účasť. 

 

 

 
 

Zasadnutie OZ ukončené 17.02.2023 o 20,09 hod.  

 

Zapisovateľ : Mgr. Magdaléna Zelienková .....................................              

Overovateľ : Stanislav Chvojka   .................................. 

                     Jozef Výboch ....................................... 

Jana Boďová 

starostka obce 

Vo Veľkom Čepčíne, dňa 17.02.2023 

 
 


